
Raadsvergadering 27 september 2010 

Vraag m.b.t. mantelzorg 

“Gemeenten schieten te kort bij het ondersteunen van mantelzorgers en 

vrijwilligers. Slechts drie gemeenten hebben hun zaakjes goed voor 

elkaar. Dit blijkt uit een onderzoek van Movisie, gebaseerd op de 

beoordelingen die 383 gemeenten zichzelf gaven ”,  aldus een citaat uit 

een mediabericht. 

Dit roept bij de fractie van de PvdA de volgende vragen op: 

1. Heeft Dalfsen meegedaan aan het onderzoek? 

2. Zo ja wat zijn de resultaten van het onderzoek. Zijn we op de 

goede weg en kunnen we tevreden zijn over het beleid en de 

vertaling in de praktijk? Of zijn er mogelijk nog  punten waaraan 

gewerkt moet worden? 

3.  Is uit het onderzoek gebleken waar op het gebied van 

ondersteuning voor de mantelzorger en vrijwilliger  de grootste 

waarde in zit.?  (informatie, emotionele steun, educatie, advies en 

begeleiding, financiële ondersteuning, materiële hulp (parkeerpas)) 

 


